
مشکل لژیونر شدن مهاجم تیم  ملی 
چیست؟

با وجود توافقات شفاهی ۲ باشگاه گیتی پسند و وینا 
آلبالی اسپانیا، سعید احمدعباسی هنوز نتوانسته با این 
تیم اسپانیایی قرارداد امضا کند. به گزارش ایسنا، بیش 
از یک ماه اس��ت باشگاه اسپانیایی وینا آلبالی به جذب 
مهاجم تیم  ملی فوتسال ایران علاقه نشان داده و پس از 
نامه نگاری های طولانی با باشگاه گیتی پسند اصفهان، به 
این باشگاه اصفهانی درخواست جذب احمدعباسی را داد 
که پس از کش و قوس  فراوان بالاخره ۲ باشگاه به توافق 
شفاهی رس��یدند اما هنوز خبری از امضای قرارداد این 
بازیکن با وینا آلبالی اسپانیا نیست. ظاهرا احمدعباسی 
هنوز نتوانسته مدارک خروج خود از سفارت اسپانیا را بگیرد 
و سفارت این کشور هنوز به مهاجم تیم  ملی ایران ویزا 
نداده است. طبق پیش بینی ها قرار بود دیروز احمدعباسی 
وی��زای خود را دریافت کند و برای امضای قرارداد راهی 
اسپانیا شود اما سفارت اسپانیا هنوز حتی زمان مصاحبه با 
احمدعباسی را هم تعیین نکرده است. با این روند مهاجم 
گیتی پس��ند در دیدار هفته چهارم تیمش در لیگ برتر 
فوتسال ایران برابر فرش آرا به میدان می رود. آقای گل ۲ 
فصل اخیر فوتبال ایران در حالی قرار است به تیم چهارم 
لالیگا در فصل گذشته بپیوندد که سال قبل موفق شد با 
گیتی پسند عنوان قهرمانی لیگ برتر را هم از آن خود کند. 

 رد شدن دوباره ۳ داور مطرح
لیگ برتری در تست آمادگی جسمانی

در تست آمادگی جسمانی پیش فصل داوران، بیش 
از ۶۰ داور و کمک داور نتوانس��تند این تس��ت ها را با 
موفقیت پشت س��ر بگذارند. پس از برگزاری سمینار 
دانش افزایی داوران و کمک داوران لیگ برتری در روز 
جمعه، عصر همان روز تست های آمادگی جسمانی از 
داوران گرفته شد که دیروز با مشخص شدن جواب ها، 
بیش از ۶۰ داور و کمک داور دعوت شده به این سمینار 
نتوانستند تس��ت های آمادگی جسمانی را با موفقیت 
پش��ت سر بگذارند و در این تست ها رد شدند. اشکان 
خورشیدی، محمدحسین زاهدی فر و مهدی سیدعلی 
از جمل��ه داوران ملی و بین الملل��ی بودند که در این 
تس��ت ها رد ش��دند و حالا باید برای قض��اوت دوباره 
در لی��گ برتر تا نیم فصل صب��ر کنند. همچنین علی 
میرزابیگی ، کمک داور بین المللی فوتبال ایران نیز در 
جریان این تست ها دچار سرگیجه و مصدومیت شد و 
نتوانست با موفقیت از آن عبور کند و او هم مجبور است 
ب��رای دوباره پرچم زدن تا نیم فصل صبر کند. در این 
سمینار بیش از ۱۴۰ داور و کمک داور حضور داشتند 
و از استان های مختلف به این دوره آموزشی که تحت 
نظر دیوید فرناندز اسپانیایی، مدرس فیفا برگزار شد، 

حضور به هم رساندند. 

درخواست استفاده نکردن از عقاب 
در بازی های خانگی بنفیکا

بنیاد مردمی رعایت اصول اخلاقی در برابر جانوران 
اس��تفاده نکردن باش��گاه بنفیکا از عقاب در ورزشگاه 
خانگی خود را خواستار شد. به گزارش اسپورت استار، 
بنیاد مردمی رعایت اص��ول اخلاقی در برابر جانوران 
نامه ای به باشگاه بنفیکا ارسال کرده و از سران این تیم 
خواسته است استفاده از عقاب های زنده در مسابقات 
را متوقف کنند و دیگر از عقاب که نماد این باش��گاه 
است در ورزشگاه ها استفاده نکنند. عقاب ویتوریا نماد 
اصلی بنفیکاست و قبل از هر مسابقه در ورزشگاه دالوز 
در اطراف ورزش��گاه پرواز می کند و سپس روی نشان 
باشگاه فرود می آید. گلوریوسو عقاب دیگری است که 
با حمل یک روبان قرمز و س��فید در اطراف استادیوم 
پ��رواز می کند. از آنجایی ک��ه عقاب ها در محیط های 
پرتنش و پر س��ر و صدا اذیت می شوند، بنیاد مردمی 
رعایت اصول اخلاقی در برابر جانوران با ارسال نامه ای 
از باشگاه فوتبال بنفیکا خواسته است دیگر از عقاب های 
زنده در ورزشگاه خود استفاده نکنند. در طبیعت، این 
پرندگان باشکوه در مناطق وسیع پرسه می زنند، بیشتر 
وقت خود را ب��الای درختان می گذرانند، آزادانه پرواز 
می کنند و در مناطق وسیعی به شکار می پردازند. جدا 
کردن عقاب ها از این محیط ناامیدی و استرس شدیدی 
در عقاب ها ایجاد می کند. در این بیانیه آمده است: لطفا 
به باشگاه های دیگری بپیوندید که نسبت به حیوانات 
ابراز همدردی می کنند و متعهد می شوند از حیوانات 

زنده به عنوان حیوان خانگی استفاده نکنند. 

انتقاد لواندوفسکی از سران بایرن
مهاجم لهستانی بارسلونا از مدیران بایرن انتقاد کرد. 
او از حضور در جمع آبی واناری ها خوش��حال اس��ت. به 
گزارش ESPN، روبرت لواندوفس��کی یک فصل دیگر 
با بایرن مونیخ قرارداد داشت اما تصمیم به جدایی از این 
تیم گرفت و با وجود مخالفت اولیه سران بایرن در نهایت 

به بارسلونا پیوست. 
او به انتقاد از بعضی مس��ؤولان بای��رن پرداخت و 
گفت: من احساس می کنم در مکان مناسبی قرار دارم. 
بایرن تلاش کرد برای توجیه فروش من یک کارزار راه 
اندازد، چرا که سخت بود که انتقال من به بارسلونا را 
ب��رای هواداران توضیح دهند. دروغ های زیادی به من 
نس��بت داده ش��د با این حال هواداران بشدت از من 
حمایت کردند. مهاجم پیش��ین بایرن ادامه داد: زمان 
مناس��ب برای ترک بایرن فرا رسیده بود و باید تیم را 
ترک می کردم. من رابطه بسیار خوبی با هم تیمی های 
پیشین خود و کادر فنی تیم دارم و بشدت دلتنگ آنها 
هس��تم، با این حال از پیوستن به بارسلونا خوشحالم. 
لواندوفس��کی با ۵۰ میلیون یورو راهی بارس��لونا شده 
اس��ت. او در ۲ بازی دوس��تانه برای این تیم به میدان 
رفته است اما موفق به گلزنی نشده است. این مهاجم 
لهس��تانی روزهای درخشانی را با پیراهن بایرن مونیخ 
پشت سرگذاشت و توانست رکوردهای زیادی را به نام 
خود به ثبت رساند. بایرن برای جایگزینی این مهاجم 
گلزن با »ماتیس تل« پدیده ۱۷ ساله فرانسوی قرارداد 

امضا کرده است. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول
این مرکز استراتژیک، نتیجه مي گیرد 

تنها راه این است که روایت عاشورا تحریف شود!
بدون ش��ک، هدف از دستور تحریف عاشورا این است که 
جمهوری اس��لامی را از عمق استراتژیک به اصطلاح خالی 

و تهی کند. 
از س��وی دیگر به تعبیر استاد شهید مطهري: »تحریف، 
چهره و س��یما را عوض مي کند، خاصیت اصلي را از میان 
مي ب��رد، ... تحری��ف از پش��ت خنج��ر زدن اس��ت، ضربت 
غیرمستقیم است که از ضربت مستقیم خطرناک تر است« 
)حماسه حسیني، ج ۲، ص ۱9۵(. لذا این تقلاها و تلاش های 

دش��منان برای این بوده که با تحریف عاش��ورا، ضربه نرم و 
در عی��ن ح��ال کاری به جمهوری اس��لامی بزنند که البته 

طرفی نبسته اند. 
۳- و بالاخره باید گفت محرم و عاش��ورا معادلات دشمنی را 
که علیه اسلام ناب به صحنه آمده برهم  زده است، چرا که در 
جمهوری اسلامی مردم ثابت کرده اند ملت امام حسین  هستند 
و پای نظام ایستاده اند. شکست جریان تحریف در تحریف پیام 
عاش��ورا و نسخه پیچی س��ازش و تسلیم برای این است که نه 
فهمیده اند ما هر چه داریم از محرم و صفر است و نه فهمیده اند 
مردمی که ملت شهادت و امام حسین هستند، معیار خودشان 

را با خواص رفوزه تنظیم نمی کنند.

محرم و شکست جریان تحریف

استقلالی ها به کمپ حجازی می روند
تیم فوتبال استقلال قرار است از مهر ماه تمرینات خود را به کمپ حجازی ببرد. از باشگاه استقلال خبر می رسد آبی پوشان 
پایتخت از مهر قرار است تمرینات خود را در کمپ حجازی پیگیری کنند. فرآیند آماده سازی کمپ حجازی همچنان در 
حال پیگیری است و مدیران باشگاه استقلال قصد دارند در فصل پاییز تمرینات آبی پوشان را به کمپ حجازی منتقل کنند. 

دبیرکل فدراس��یون توضیحات��ی درباره 
انتخابات ۸ شهریور و شایعه رد صلاحیت 
برخ��ی گزینه ها ارائه داد. حس��ن کامرانی فر دی��روز در جمع 
خبرنگاران حاضر ش��د و پاسخگوی س��والات آنها بود. او درباره 
VAR صحبت هایش را ش��روع کرد و گفت: تمام کارها درباره   
VAR  انجام شده و ما فقط دنبال مجوز هستیم. به محض اینکه 
تاییدیه نهایی به فدراس��یون برس��د، تمام شرایط برای تجهیز 
استادیوم ها و کلاس های داوری آماده است. من این قول را می دهم 
که هر چه سریع تر VAR وارد ایران شود. بحث لایسنس داوران 
در بخش کمک داور ویدئویی را خیلی وقت است شروع کرده ایم . 
دبیرکل فدراسیون در مورد بحث مجوز حرفه ای تیم ها هم افزود: ما 

۵-۴ روز پیش تیم جدید مجوز 
حرفه ای را اعلام کردیم و با توجه 
به اینکه لیگ قهرمانان آسیا یک 
فصل تعطیل شده، زمان داریم. 
بح��ث مجوز حرفه ای تا س��ال 
پیش دست سازمان لیگ بود و 
الان به فدراسیون فوتبال انتقال 
یافته است. بحث تعلیق فوتبال 
ایران نیست و کارهایش در حال 

انجام است. کامرانی فر درباره سفر اسکوچیچ به ترکیه نیز گفت: 
تمام سفرها و درخواست های سرمربی تیم  ملی زیر نظر فدراسیون 

انجام می ش��ود. ایشان تقاضای 
رفتن به ترکیه را داش��تند و به 
کشور برمی گردند. دیدن تمام 
بازیکنان لژیون��ر در برنامه های 
ایش��ان اس��ت و تمام بازیکنان 
را آنالی��ز خواهند کرد. او درباره 
بحث رد صلاحیت گزینه های 
فدراس��یون گفت: هیچ کدام از 
عزیزانی که ثبت نام کرده اند برای 
ریاست فدراسیون تا این لحظه نه رد شده اند و نه تایید. بعضی 
عزیزان در پرونده ای که ثبت نام کردند یکسری مدارک نداشتند 

و ما هم نامه رس��می زدیم که مدارک شان را کامل کنند که ۲ 
روز فرصت دارند. اجازه دهید استیناف نظرش را بدهد و ۲۱ روز 
قبل از مجمع اعلام خواهد شد. کمیته استیناف کاملا مستقل 
است و هر تصمیمی بگیرد برای فدراسیون قابل اجراست. او درباره 
اینکه آیا مریم آزمون مصوبه ای برای فعالیت در تیم  ملی بانوان 
گرفته یا خیر، گفت: ایشان مصوبه دارد و در مصوبه قبلی زمانی 
که جلسه ای برگزار شد و ۸ عضو هیات رئیسه حضور داشتند و 
خود خانم موسوی هم بودند، انتخاب سرمربی در تمام رده های 
پایه و بانوان را به سرپرست فدراسیون سپردند. این اتفاق قانونی 
است ولی چون جزو صورتجلسه های محرمانه است من نمی توانم 

در اختیار شما قرار دهم.

هیچ کس در انتخابات فدراسیون رد صلاحیت نشده است

کامرانیفرتکذیبمیکند
گزارش

نگاه

ایمان گودرزی: حضور استقلال و پرسپولیس در لیگ قهرمانان 
آسیای فصل آینده در ابهام قرار دارد. در حالی که گفته می شد 
استقلال و پرسپولیس فصل آینده در لیگ قهرمانان آسیا حضور 
خواهند داش��ت اما به نظر می رسد رسیدن این ۲ تیم به آسیا 
کار بسیار سختی باشد. سرخابی های پایتخت که مدت هاست 
»ای اف س��ی« دس��ت روی حرفه ای نبودن شان گذاشته است، 
یک ماه فرصت دارند از حذف مجدد خود از لیگ قهرمانان آسیا 
جلوگیری کنند اما ظاهرا مدارک و اسناد آماده نیست و این فصل 
هم مثل فصل گذشته، شاهد حذف استقلال و پرسپولیس از 
لیگ قهرمانان آسیا خواهیم بود. سال گذشته بود که این ۲ تیم 
پس از اینکه موفق به بارگذاری درست مدارک در سامانه صدور 
مجوز حرفه ای نشدند، با پافشاری کنفدراسیون فوتبال آسیا روی 
قوانینش، مجوز حضور در لیگ قهرمانان آسیا را دریافت نکردند. 
حال یک سال پس از این اتفاق خبر می رسد این ۲ تیم همچنان 
مشکل دریافت مجوز حرفه ای سازی دارند و مواردی که مدنظر  
»ای اف سی« و کمیته صدور مجوز حرفه ای است، تاکنون برطرف 
نشده تا این ۲ تیم که از 9 آذر ۱۴۰۰ تعلیق شده اند، همچنان 
در خطر حذف از مس��ابقات لیگ قهرمانان آس��یا قرار داشته 
باشند. مهدی تاج  یکی از کاندیداهای ریاست فدراسیون فوتبال 
و نایب رئیس  »ای اف سی« که هفته گذشته میهمان برنامه فوتبال 
برتر بود، با اشاره به این موضوع گفت: »این نوع فرآیند را در ادوار 
گذشته AFC انجام می داد و ما مجوز گرفتیم که خودمان این 
کار را انجام دهیم. سال گذشته در بارگذاری اطلاعات در سایت 
داستان هایی پیش آمد و استقلال و پرسپولیس از آسیا حذف 
شدند و ما تعلیق شدیم و هنوز هم تعلیق هستیم. تا ۳۱ آگوست 

باید بارگذاری های مان را انجام دهیم. ۳۰ روز زمان داریم«.

در حالی  که هنوز کمیته صدور مجوز و استیناف هم از سوی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا تعلیق هستند و رفع تعلیق نشده اند، 
به نظر می رسد استقلال و پرسپولیس فعلا نتوانند مجوزهای لازم 
را بگیرند. حالا باید دید طی این یک ماه استقلال و پرسپولیس 
می توانند مدارک لازم را فراهم کنند یا اینکه باز هم خبری از آنها 
در آسیا نخواهد بود. البته هنوز حکم پرونده استقلال، پرسپولیس 
و گل گهر در کمیته انضباطی  »ای اف سی« درباره نقص مدارک 
اعلام نشده است. گفته می شود در صورت اعلام این حکم این 

۳ باشگاه علاوه بر این فصل که محروم بودند، یک فصل دیگر 
هم محروم می شوند. 

از س��وی دیگر کاظم اولیایی درباره وضعیت پرسپولیس و 
استقلال و زمان پایان محرومیت این دو تیم برای حضور در لیگ 
قهرمانان آس��یا معتقد است ورود این ۲ باشگاه به بازار سرمایه 
نه تنها تأثیری در حل مشکل سرخابی ها برای حضور در آسیا 
نخواهد داشت، بلکه مشکل را برای شان حادتر هم کرده است. 
اولیایی سال گذشته در مصاحبه ای اعلام کرده بود: »این شیوه 

خصوصی سازی پرسپولیس و استقلال، با تأکید بر اینکه 9۰ درصد 
از سهام ۲ باشگاه، دولتی است، باعث می شود سرخابی ها تا سالیان 
سال نتوانند در لیگ قهرمانان آسیا حضور داشته باشند، چون در 
این فرآیند ما اعتراف کرده ایم این باشگاه ها دولتی هستند و علاوه 
بر این درصدی از سهام هر دو باشگاه متعلق به وزارت اقتصاد 
و دارایی است که این هم به نوعی مالکیت مشترک به حساب 
می آید و از این نظر هم برای ۲ باشگاه دردسرساز خواهد شد. با 
این حساب تا سال های سال، پرسپولیس و استقلال نمی توانند 
در آسیا بازی کنند. متأسفانه هر چقدر هم در این رابطه به آقایان 
هش��دار دادیم، توجهی به آن نکردند و کسی اصلا به حرف ما 

گوش نکرد«.
البته پیش از این هم رئیس سازمان خصوصی سازی تأکید 
کرده بود ورود ۲ باشگاه استقلال و پرسپولیس به بازار سرمایه 
به معنی خصوصی سازی آنها نیست اما از زمان عرضه سهام ۲ 
باشگاه خیلی ها به اشتباه بر این موضوع تأکید می کنند که ۲ 
باشگاه خصوصی  شده اند و مشکل شان بابت حضور در آسیا حل 

می شود اما اینطور نیست. 
با توجه به حرف های کاظم اولیایی و مهدی تاج مش��خص 
می شود حضور استقلال و پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیای 
فصل آینده در ابهام قرار دارد و مشخص نیست این ۲ تیم بتوانند 
مجوز حرفه ای حضور در این رقابت ها را کسب کنند؛ اتفاقی که 
هر سال با قوانین و استاندارد های جدید » ای اف سی« سخت تر 
هم خواهد شد. اخیرا کنفدراسیون فوتبال آسیا در حال بررسی 
ورود »وی ای آر« به بازی های لیگ قهرمانان آسیاست که با توجه 
به اینکه این تکنولوژی هنوز در فوتبال ایران وجود ندارد، چالش 

جدیدی را برای تیم های ایرانی در آسیا به وجود خواهد آورد.

AFC فرصت ۳۰ روزه استقلال و پرسپولیس برای اخذ مجوز حرفه ای

شمارشمعکوسبرایکابوسدوباره؟

یکشنبه 9 مرداد 14۰1
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]   اسپورت  [

جذب دوباره مسی
]  آ.اس  [

پیشروی با سرعت

۱۰ روز پیش کار تیم  ملی والیبال ایران در رقابت های لیگ 
ملت ها به پایان رسید؛ جایی که شاگردان بهروز عطایی در رقابتی 
تنگاتنگ مقابل لهستان با نتیجه ۲-۳ شکست خوردند تا با وجود 
تمام شایستگی ها، این تیم جذاب از رسیدن به جمع ۴ تیم نهایی 
VNL باز بماند. شاگردان بهروز عطایی از روز دوشنبه تمرینات 
خود را برای حضور قدرتمند در مس��ابقات قهرمانی جهان که 
اوایل شهریور ماه در ۲ کشور اسلوونی و لهستان آغاز می شود، 
پیگیری می کنند. چند روز پیش ۱۶ بازیکن به اردوی تیم  ملی 

فراخوانده شدند که باید روز دوشنبه 
خود را به کادر فنی تیم  ملی معرفی 
کنند. تیم ملی والیبال ایران و این نسل 
جذابش در هر پست از چند بازیکن 
فوق العاده برخوردار است اما اگر نگاهی 
به لیست ۱۶ نفره بیندازیم، می بینیم 
۶ دریافت کننده قدرت��ی رقم زننده 
جذاب تری��ن رقابت برای پوش��یدن 

پیراهن تیم  ملی در مسابقات قهرمانی جهان خواهند بود. میلاد 
عبادی پور، امیرحسین اسفندیار، مرتضی شریفی، میثم صالحی، 
محمدجواد معنوی نژاد و شهروز همایونفرمنش ۶ ستاره ایران در 
پست دریافت کننده قدرتی هستند که به احتمال فراوان یک یا 

۲ نفر از آنها از لیست نهایی خط می خورند. 
میلاد عبادی  پور ■

کاپیتان تیم  ملی والیبال ایران یکی از درخشان ترین بازیکنان 
ما در رقابت های لیگ ملت ها بود. میلاد در یک سال  گذشته عضو 
غیرقابل جایگزین تیم  ملی بوده و قطعا در مسابقات قهرمانی جهان 

نیز تیم  ملی را همراهی خواهد کرد. 
امیرحسین اسفندیار ■

س��تاره جوان والیبال ایران در مسابقات لیگ ملت ها فراتر از 
حد انتظار ظاهر شد و هر چه رقابت ها جلو رفت او نیز عملکرد 
بهتری از خود ارائه داد. در حقیقت اسفندیار با این عملکرد ویژه 

تا حدود زیادی حضور خود در مسابقات جهانی را تضمین کرد. 
مرتضی شریفی ■

لژیون��ر والیبال ایران در ش��روع لی��گ ملت ها جزو ترکیب 
ش��روع کننده تیم  ملی بود اما نتوانست در ادامه جایگاه خود را 
حفظ کند و امیرحس��ین اسفندیار گوی سبقت را از او ربود. با 
این حال قطعا شریفی با شروع تمرینات انگیزه بالایی برای اثبات 
 توانایی های خود و در نهایت حضور در مسابقات جهانی خواهد

داشت. 
میثم صالحی ■

پدی��ده والیبال ای��ران در لیگ 
ملت های س��ال قبل و بعد المپیک 
بتازگ��ی از بن��د مصدومیت رهایی 
یافته و با اعلام بهروز عطایی مشکلی 
برای همراهی تیم  ملی در مسابقات 
نخواهد داشت. با شروع تمرینات باید 
دید صالحی تا چه میزان آماده است 
و اینک��ه آیا می تواند از رقبای فوق الع��اده خود در راه حضور در 

رقابت های جهانی پیشی بگیرد یا خیر. 
محمدجواد معنوی نژاد ■

پسر جذاب والیبال ایران با آن پرش های خیره کننده بعد از 
چند ماه س��خت دوباره به تیم  ملی بازگشته است. محمدجواد 
معنوی نژاد یکی از باکیفیت ترین س��تارگان والیبال ایران است 
و قطعا با انگیزه برای پوش��یدن پیراهن تیم  ملی در رقابت های 

جهانی خواهد جنگید. 
شهروز همایونفرمنش ■

یکی از بهترین بازیکنان لیگ ایران در فصل گذشته رقابت های 
لیگ با حضور در لیست اصلی تیم  ملی مزد این عملکرد خود 
را دریافت کرده است. این بازیکن ۳۲ ساله فصل پیش با لباس 
شهداب قهرمان لیگ شد و حضور در قهرمانی جهان جدیدترین 

هدف این بازیکن محجوب و باکیفیت محسوب می شود.

بررسی وضعیت ترکیب تیم  ملی والیبال ایران برای قهرمانی جهان

کدامستارهخطمیخورد
حواشی چند وقت گذشته باعث شده روابط مدیرعامل و 
سرمربی پرسپولیس در سردترین شرایط خود قرار بگیرد. 
در فاصل��ه ۲ هفته مانده ت��ا آغاز لیگ برتر و در حالی که 
هم��ه تیم ها به دنبال تقویت و تجهی��ز خود برای حضور 
پرقدرت در بازی های لیگ هستند، باشگاه پرسپولیس هنوز 
نتوانسته مهاجم مدنظر یحیی گل محمدی، سرمربی تیم 
خود را جذب کند. این در حالی اس��ت که در مدت اخیر 
نام های زیادی برای پیوس��تن به پرسپولیس مطرح شده 

بود اما تا اینج��ا هنوز مهاجمی 
که بتواند خیال پرسپولیس��ی ها 
را راح��ت کند به این تیم اضافه 
نش��ده اس��ت. از ط��رف دیگر با 
مصدومی��ت عیس��ی آل کثیر و 
غیبت او تا پای��ان نیم فصل اول 
لیگ برتر دست گل محمدی در 
خ��ط حمله خالی تر از همیش��ه 

شده و این موضوع نگرانی هایی را در پی داشته است؛ هر 
چند باش��گاه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات عملکرد 
خوبی داشته و بازیکنان مطرحی را جذب کرد اما یک توقف 
یک ماهه برای جذب بازیکن جدید باعث ش��د فشارهای 
زی��ادی روی کادر فنی و مدیریت باش��گاه به وجود بیاید. 
مش��کلات پرسپولیس البته به همین جا ختم نمی شود و 
حاشیه عجیبی این روزها در پرسپولیس به وجود آمده که 
با وجود رس��انه ای نشدن اما باعث نگرانی است و احتمال 
دارد این موضوع در ادامه راه کار را برای سرخ پوشان سخت 
کند. در این باره گفته می ش��ود در چند وقت اخیر روابط 
بین یحیی گل محمدی و رضا درویش به س��ردی گراییده 
و این ۲ نفر در روزهای اخیر با یکدیگر صحبت نمی کنند! 
قهر مدیرعامل و سرمربی پرسپولیس در روزهای مهم نقل 
و انتقالات باعث شده نگرانی هایی برای هواداران به وجود 

بیاید. این ناراحتی و قهر به وجود آمده اما ریشه در روزهای 
ابتدایی تمرین پرس��پولیس دارد و حالا شرایط به گونه ای 
پیش رفته که به نظر می رسد ۲ طرف این ماجرا در حال 
زورآزمایی با یکدیگر هستند. معرفی گزینه هایی که جذب 
آنها برای پرسپولیس در شرایط فعلی سخت است از سوی 
۲ طرف، ش��اید گواهی بر این ادعا باشد. ماجرا از آنجایی 
شروع شد که در نخستین تمرین پرسپولیس برای فصل 
جدید و با حضور خبرنگاران، یحیی گل محمدی مصاحبه ای 
در جمع اصحاب رسانه انجام داد 
و انتقاده��ای تند و تیزی را علیه 
مدیریت باش��گاه مطرح کرد. این 
انتقاده��ا به مذاق رض��ا درویش 
به عنوان مدیرعامل پرس��پولیس 
خ��وش نیامد و باع��ث جرقه های 
اولیه این اختلافات ش��د. در ادامه 
بحث لغو شدن اردوی پرسپولیس 
در ترکی��ه و ع��دم جذب یکی دو بازیک��ن مدنظر یحیی 
گل محمدی باعث ش��د شعله این اختلافات بیشتر از قبل 
ش��ود و حالا کار را به جایی رسانده که این دو با یکدیگر 
صحبت نمی کنند و قهر هستند؛ این البته موضوعی نیست 
که باشگاه پرسپولیس درصدد تأیید آن برآید اما اخبار این 
موضوع چه در بین بازیکنان و چه در بین کارمندان باشگاه 
بشدت پیچیده و همگی از اختلافات مدیرعامل و سرمربی 
باخبرند. حالا که در آس��تانه آغاز لیگ برتر بیس��ت و دوم 
هس��تیم، باز هم نام هایی برای پیوس��تن به پرسپولیس و 
پ��ر کردن خلأ یک مهاجم تمام کننده به گوش می رس��د 
و بای��د دید رضا درویش ق��ادر خواهد بود بازیکن مدنظر 
س��رمربی تیم��ش را جذب کن��د یا نه، چ��را که مطمئنا 
 در ش��رایط فعلی، خط حمله پرس��پولیس نیاز به تقویت

دارد.
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